



永樂旅遊有限公司

FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

8 Days

KOREA

Seoul • Mt Sorak • Jeju Island • Yeoju

Scot Air

In: Seoul

Out: Jeju

Validity: 01 Sep 2022 – 20 Nov 2022 & 01 Mar 2023 – 30 Jun 2023 | Code: FTG8D6SEL180522KB



Seaside Rail Bike



Samcheongdong



Gyeongbok Palace



Kart Riding



Seongsan Sunrise Peak

TOUR HIGHLIGHTS :

- *SeasideRail Baika
- *Everland Theme Park
- *Experience Hanbok Wearing
- *Trick Eyes Museum *Sunrise Peak
- *Horse Ride + Kart ride

1 Penang – Transit City – Seoul

Assemble at Penang International Airport for your flight to the Capital of Korea – Seoul.

****Overnight on board**

2 Seoul – Mt Sorak (LD)

Upon arrived, process to Yeongjongdo Seaside Rail Bike and Eulwangri beach National Park. After process to Mount Sorak, visit the Shin Heung Temple, Gwon Geum Seong Fortress by cable car (Weather permitted).

****Yeongjongdo Seaside Rail Bike** will take you to see beautiful views of west coast.

****Shin Heung Temple** – You will see the famous Buddha in this biggest temple at Mt.Sorak.

***Gwon Geum Seong Fortress** – Enjoy the cable car ride up to 800 feet to witness the panoramic view of Mt Sorak.

****Overnight at Mt Sorak**

3 Mt Sorak – Everland Theme Park – Yeoju (BLD)

After breakfast, visit Seasonal Fruits Farm. Then process to Everland Theme Park, 000Z000 Starlight Garden. (If stay at Hotel in Ansan city, will arrange Ansan Star Village)

****Everland Theme Park** – A large theme park with safari zoo, botanical garden and etc.

****Overnight at Yeoju**

4 Yeoju – Seoul (BLD)

Proceed to visit Gyeongbok Palace with Hanbok Wearing, President Blue House (out view), Samcheongdong street. Then shopping fun at Dongdaemun market.

****Samcheongdong street** – features a mixture of old scenes of hanok buildings with traditional beauty and modern scenes of galleries and cafes, creating a unique atmosphere.

****Overnight at Seoul**

Remarks: For all group travelling on year 2022 until 2023, travel itinerary and tour fare will subject to change depending on the latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures of each countries.

MEAL HIGHLIGHTS :

- * Traditional Dish
- * Seafood + Abalone Hot Pot
- * Pork BBQ
- * Qoo Buffet
- * Cuttlefish with Pork Bulgogi

5 Seoul (BLD)

Visit to National Ginseng shop, Cosmetic and Hu Gan Bao, Proceed to Seoul N tower (Observatory). Later you have a chances to experience DIY making Kimchi. Enjoy shopping at Myeongdong and Lotte Duty Free Shop.

****Seoul Tower** – It is a true cultural space with various performances, movies and exhibitions. There are 4 observatories in Seoul Tower, you can view the Incheon Sea during good weather.

****Overnight on board**

6 Incheon ✈ Jeju Island (BLD)

After breakfast, transfer to Gimpo Domestic Airport for flight to Jeju Island. Upon arrived, visit to Dragon Head Rock. Then, shopping fun at Dongmun Market.

****Dragon's Head Rock** – It is an unusual lava formation that lies on the coast of west Jeju

****Overnight at Jeju**

7 Jeju Island (BLD)

Today, visit Seongsan Sunrise Peak, Seopjikoji Hill, Seongeup Folk Village, Horse riding, Kart riding, Teddy Bear Museum and Trick Eyes Museum.

****Sungsan Sunrise Peak** – a volcanic crater perched out on the eastern tips of Jeju Island.

****Seongeup Folk Village** – A lot of cultural property and the Korean tradition was retained, this place is designated as a Folk Village.

****Overnight at Jeju**

8 Jeju – Penang (B)

After Breakfast, will process to International Airport, and flight back to Penang.

***Include 20kg Check in Baggage ***

Tour Fare: _____

Departure Date: _____

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancelate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

檳城總公司 (KKKP 0568)
Penang Main Office
Tel: 604 – 226 6633

北海分行 (KPL 4350)
Butterworth Branch
Tel: 604 – 310 6633

大山脚分行 (KKKP 0568/5)
Bukit Mertajam Branch
Tel: 604 – 530 6622

亞羅士打分行 (KPL 4348)
Alor Star Branch
Tel: 604 – 771 6633



永樂旅遊有限公司
FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.
Estd. 1983
(Company No: 99762-T) 14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

8天韩国

Scoot Air (酷航)

进: 首尔 / 出: 济州岛

首尔·雪岳山·济州岛·驷州

Validity: 01 Sep 2022 - 20 Nov 2022 & 01 Mar 2023 - 30 Jun 2023 | Code: FTG8D6SEL180522KB



铁路脚踏车



三清洞街



景福宫



卡丁车体验



日出峰

行程特点:

- ★铁路脚踏车
- ★爱宝乐园
- ★韩服体验
- ★3D 奥妙艺术馆 ★日出峰
- ★骑马+骑卡丁车体验

1 檳城 - 中转城市 - 首尔

齐聚檳城国际机场,飞往南韩首都首尔。

★★夜宿于机上

2. 首尔 - 雪岳山 (午晚餐)

抵达后,前往体验永宗海边铁路脚踏车和乙旺里海水浴场。过后大伙前往雪岳山国立公园,参观神兴寺及乘搭缆车登上权金城顶(天气许可)。

★★永宗海边铁路脚踏车 - 自行车路线沿海而建,骑自行车的同时还可以一边眺望永宗岛特有的泥滩和仁川大桥

★★神兴寺 - 雪岳山地区最大的寺庙。
★★权金城顶 - 乘缆车登上高拔800公尺之权金城欣赏雪岳山风景。

★★夜宿于雪岳山

3 雪岳山 - 驷州 (早午晚餐)

今天,前往水果农场(亲身体验摘季节水果)。随后,前往韩国最大的主题乐园 - 爱宝乐园。接着,前往游览 '000ZOO' 五彩光村。(如夜宿于安山将改为参观安山星光村)。

★★爱宝乐园 - 由几个主题公园而形成的乐园

★★夜宿于驷州

4 驷州 - 首尔 (早午晚餐)

早餐后,前往参观青瓦台(外观),景福宫(韩服体验),三清洞路。接着,自由购物于东大门市场。

★★三清洞路 - 古香古色的传统韩屋建筑,古玩店,画廊和咖啡厅等,现代与传统相互协调,使这里充满了浓浓的文化气息。

★★夜宿于首尔

备注: 2022 至 2023 年里出发的团体旅行,行程内容与团费,将依据各国的 2019 冠状病毒以及当地入境的最新政策与措施而有所变动。

风味餐:

- ★韩定食
- ★海鲜 + 鲍鱼火锅
- ★烤肉
- ★Qoo自助餐
- ★鱿鱼猪肉烧烤

5 首尔 (早午晚餐)

今天,参观高丽人参工厂,化妆品及护肝宝。随后前往游览首尔塔(观景台),体验韩国泡菜制作。接着,自由购物于明洞,乐天免税商场。

★★首尔塔 - 首尔市民喜爱的休息场所和并行各种文化活动的综合文化空间。首尔塔设有四个展望台,天气晴朗时,可以眺望到仁川海。

★★夜宿于首尔

6 首尔 + 济州岛 (早午晚餐)

早餐后,送往金浦机场飞往济州岛参观龙头岩。随后,自由购物于东门传统市场。

★★龙头岩 - 天然奇观之一,200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石。

★★夜宿于济州岛

7 济州岛 (早午晚餐)

今天,前往参观城山日出峰,涉地可支,城邑民俗村,骑马体验及骑卡丁车体验,泰迪熊馆。接着参观3D奥妙艺术馆。

★★日出峰 - 10万年前海底火山爆发而形成,世界最大的突出于海岸的火山口。

★★城邑民俗村 - 此村庄现有400余栋魅力屋,被指定为韩国的民俗资料保护区。

★★夜宿于济州岛

8 济州岛 - 檳城 (早)

早餐后,送往机场乘搭客机飞返檳城。

包含 20公斤 托运行李

团费 : _____

出发日期: _____

备注: 上述行程仅供参考,原则上本公司盡量保持行程不變,然而正確行程依據當地接待社按當時的實際情況重新調整後為準。如在非人為或突發情況之下所引起的行程變動或而外的費用,本公司將恕不負責一切的責任。團員若被移民拒絕入境或驅逐出境,一切費用由團員負責。當地旅遊社有權根據當地情況及航班情況調換行程次序,但景點不變。 **每位旅客受促購買旅遊保險。

檳城總公司 (KKKP 0568)
Penang Main Office
Tel: 604 - 226 6633

北海分行 (KPL 4350)
Butterworth Branch
Tel: 604 - 310 6633

大山腳分行 (KKKP 0568/5)
Bukit Mertajam Branch
Tel: 604 - 530 6622

亞羅士打分行 (KPL 4348)
Alor Star Branch
Tel: 604 - 771 6633